
Reuni� a Roses sobre el futur de la planta Zodiac

La planta continua pendent dÕuna modif icaci� puntual urban�stica

ÒNo tenim intenci� de marxar de Roses per� estem molt preocupats pel fet que no es desencalli la modif icaci�

puntual urban�stica necess�ria per regularitzar la situaci� de bloqueig actualÓ, diu Jordi Soler, gerent de la

planta Zodiac de Roses. La direcci� de lÕempresa es reuneix avui amb representants de lÕAjuntament i de

lÕIncas�l per tractar dÕaquesta problem�tica.

La planta de Zodiac fa uns 20 anys que est� instalálada a Roses per� el seu encaix urban�stic continua pendent:

els tribunals van anulálar el desenvolupament de la zona industrial on est� situada (arran dÕuna den�ncia

dÕentitats ecologistes que van fer valer que era en un corredor biol�gic), i posteriorment lÕanulálaci� del POUM de

Roses va complicar encara m�s el seu futur. Segons explica el directiu de lÕempresa rosinca, aquesta situaci� fa

que avui la planta estigui en uns terrenys agr�coles no urbanitzables, que impedeixen qualsevol ampliaci� i

dissuadeixen la direcci� del grup a lÕhora dÕapostar per Roses quan es tracta dÕimpulsar la fabricaci� de nous

models. El principal accionista f inancer del grup al qual per tany la planta de Roses �s un fons dÕinversi� franc�s.

Actualment Zodiac ocupa unes 240 persones, unes 220 de les quals directament a la planta. LÕAjuntament i

lÕempresa van iniciar ja fa uns anys la tramitaci� per desencallar aquesta situaci�. ÒFa uns dos anys que estem

amb aix�, hem assumit el cost de la tramitaci�, pl�nols i estudis i no avan�a. Els nostres inversors i la direcci� del

grup no entenen aquest bloqueigÓ, diu el gerent de lÕempresa.
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